
Hei Kristina 😊 
 
På vegne av Sosialistisk venstreparti stiller vi/jeg herved fylkesråden spørsmål ang salting av 
fylkesveien i Troms og Finnmark.  
 
I langere tid har jeg og partiet bild utfordret ang salting av veiene i fylket, spesielt i gamle Troms som 
Ramfjorden.  
Her er noe spørsmål fra oss i Sosialistisk venstreparti.  
 
 
Spørsmål: 

1. Kva er fylket sin politikk når det kjem til salting? Kor mykje, kor og kva tid? 
2. Kva type salt blir brukt? 
3. Og om det er mogleg, spesifikt om salting og saltbruk i Tromsø kommune? 

 
 
Mvh  
 
Tommy Berg  
Fylkestingsrepresentant  
Gruppeleder  
Troms og Finnmark SV  
Mob: 95179160  
Epost: tommy.berg@tffk.no 
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